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		Russian Abstract: Эта книга посвящена философам эпохи эллинизма. В основу ее положены некоторые материалы, представленные в рамках лекционного курса, читаемого студентам Саратовского университета в 1992-2002 годах и студентам Российской академии народного хозяйства и государственной службы при Президенте Российской Федерации с 2017 года, а также другие исследования авторов. Ее первое издание вышло в свет в 1998 году. Книга предназначена для студентов вузов, всех интересующихся античной философией.

English Abstract: This book is dedicated to the philosophers of the Hellenistic era. It is based on some of the materials presented in the framework of the lecture course taught to students of Saratov University in 1992-2002 and to students of the Russian Academy of National Economy and Public Administration under the President of the Russian Federation since 2017, as well as other studies by the authors. Its first edition was published in 1998. The book is intended for university students, all interested in ancient philosophy. 
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